
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 18. august 2021 i TEAMS, Kl. 17.00 – 19.30 + spisning 

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Karen Markvard Martensen, , Lene Kjer 
Rasmussen til kl. 19.00, Maria Jelstrup Munk, 

Maggi Møller Knudsen, Maria Bagger Grell, 
Naja Kinch Sohn, Pernille Bech Wulff 
(1.suppl.). 

 
Elevråd: Selma 9ga og Trygve 9ga 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Rikke Nørby, Maria 

Kongsvad.  
Nicolai de Vires fra kl. 18.45. 

 
Afbud: Marianne Thorup-Nielsen, Jesper 
Boysen. Rasmus Danker Danielsen.  

Uanmeldt forfald: Kåre Buje 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Karen 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Godkendt. Dog byttes rundt på pkt. 4 og 8. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO 
e) formanden 

 

     Kl. 17:10 – 17:35 
 

 

 

a) De vil gerne vende Aula 
situationen, der er mange elever. 
Og de vil genre vende 

udgangstilladelser.  
Det tages op på kommende 

elevrådsmøde, hvorefter det kan 
drøftes med skoleleder. (Se 
længere nede i referatet for 

beslutning vedr. udetilladelser) 
b) Det har været en god opstart efter 

ferien. Stort set alle restriktioner er 
væk. De lange skoledag kan 
mærkes. Der er positive reaktioner 

på at få hele fagrækken igen. Det 
viser, hvor vigtige alle fag er. Og 

det at de kan være fælles på en 
årgang er godt. Rengøringen på 
skolen er igen i år under al kritik. I 



år har det givet endnu mere 

utryghed grundet Corona. Man er 
mødt ind til det man forlod, der har 

ikke været gjort rent overhovedet.  
c) Det har tidligere været diskuteret at 

vi gerne vil være et sted, som 

sender medarbejdere på relevante 
kurser, som skolen har brug for. I 

år kommer der HDS maskinkursus 
mv. Så vi er godt i gang. Vi prøver 
at prioritere det højt.  

Det har været dejligt at starte op, 
hvor vi kunne være fysisk sammen. 

Dog spøger Corona stadig, og vi 
skal stadig smitte opspore som 
skole. Det har vist sig at være en 

svær opgave. Det er voldsomt 
tidskrævende. Det er blevet en 

endnu større opgave nu. Der skal 
findes en balance ift. undervisning 

for både dem som er hjemme og i 
skolen, hvordan sikre vi den bedst 
mulige undervisning. Læreren kan 

ikke både og. Forhåbentligt er flere 
og flere færdig vaccineret i 

udskolingen, så undervisningen kan 
bibeholdes så vidt muligt i skolen, 
særligt for udskolingen.  

Vi er fuldtallige på elevsiden i 
specialklasserækken. Det er godt. 

Ligesom der er etableret et 
egentligt ressourcecenter i 
specialklasserækken. 

 
    

4. Trivselsundersøgelse – personale  
Herunder interne retningslinjer for 
håndtering af vold og trusler samt 

stresspolitik  
Orientering 

 
Kl. 17:35 – 17:50 

 
 

Udsættes 

5. Plan for udarbejdelse af 

årsberetning 2020/2021 
Drøftelse af, hvad skal med, hvem gør 

hvad? 
 
Kl. 17:50 – 18:30 

 

Fremlæggelse af årsberetningen for 

forældrene afholdes om muligt som et 
fysiskmøde, er det ikke muligt er alternativet, 

at det afholdes over Teams. Dvs. uanset 
hvad afholdes det.  

 

 

Lene laver forslag til Helle vedr. 

specialklasserækken som vanligt. 



Årsberetningen bør være samlet for hele 

skolens virke.  

Det datamateriale som er sendt ud 

indeholder begge dele, da det giver god 
mening.   

Skoleleder kommer med input til grafer og 

tekst til økonomidelen.  

Lene og Helle ser på specialklasserækkens 

særlige. 

For at gøre fletningen nemmere startes afsnit 
med hhv. for almendelen gælder… for 

specialklasserækken gælder..  

 

Karen laver et udkast på almendelen, Maria 
(formanden) er med som sparring. Såfremt 
der er brug for mere og andre tages det op 

på næste møde.  

 

 OBS: punkterne vedr. beretning og 
personalets dag tages ud og sættes ind som 

tekststykke.  

  

 

 
 

Pause 
 

Kl. 18:30 – 18:35 
  

 

6. Hvem repræsenterer SB i 
KKFO’ens forældreråd i 21/22? 
 

Kl. 18:35 – 18:40 
 

Maria fortsætter på posten. Det er besluttet. 
 

7. Det pædagogiske personales dag 
den 5. oktober 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 18:40 – 18:50 

 

Fælles drøftelse. 
Det er på som punkt på næste møde også. 

8. Udgangstilladelse for de ældste 
elever 7. – 9. årgang. Hvad gælder 

fremover? 
Genbesøg af tidligere beslutning. 

Drøftelse 
 
Kl. 18:50 – 19:05 

 

Grundet Corona har ingen haft 
udgangstilladelse. 

 
Genbesøg af tidligere beslutning og drøftelse: 

 
Der er ingen gode argumenter for at man 

skal kunne gå ud.  
Der er udfordringer i lokalmiljøet. 
De nye 7. klasser har brug for at være 

sammen.  



 

Eleverne særligt 9. årgang ønsker 
udgangstilladelse grundet bl.a. plads i 

aulaen.  
 
Det besluttes: 

7. årgang ikke må gå ud for skolen i 
pauserne. 

9. får udgangstilladelse i pauserne.  
 
På 8. årgang må man efter jul få 

udgangstilladelse. Der skal arbejde målrettet 
frem til jul mod en oplæring i færdes 

ansvarligt i nærmiljøet.  
 
Vedr. specialklasserækken arbejdes der på 

individuelle løsninger jf. det som gælder på 
almendelen. 

 
 

 

8. Økonomi – kort status 

Orientering og drøftelse  
 

 Kl. 19:05– 19:25 

 

På almendelen ser økonomien fin ud. Vi har 

ikke fået de ansættelser til de datoer, der var 
forudsat mv, det betyder at der er 
akkumuleret en del penge pt.  

Skolebestyrelsens input:  
Specialklasserækken skal have det som der 

er behov for.  
Fokus på anderledes læringsmiljøer på hele 
skolen.  

Gode og opdaterede arbejdspladser til det 
samlede personale.  

Også læringsmiljøer indendørs.  
Kunne bruges på de elever med særlige 
behov i almendelen. Brobygning. Også med 

henblik på de elever, der har særligt 
støttebehov. Velvidende det ikke kan være 

varigt.   
Det er vigtigt at prioritere fælles områder og 
flader, der kommer alle til gavn. 

9. Evt. 
 

Kl. 19:25 – 19:30 
 

Næste møde: 
 

Mandag den 13. september 2021  
kl. 17:00 – 20:00. 

 
Punkt til næste møde: netværk for 
specialklasserækker og specialskoler. 

 
Suppleanten fra specialklasserækken 

inviteres med fremover. 
 
Mht. dagsorden tages der fremadrettet 

hensyn til, hvilke punkter der er relevante for 
eleverne.  

 



Skolebestyrelsens indstilling ift. covid 19 
tilfælde:  
Der skal sendes noget ud til forældrene ift. to 

do i tilfælde af tilfælde af covid 19 på 
klasse/årgang/afdeling. På baggrund af 

drøftelse udformes forslag, der sendes til 
gennemsyn hos skolebestyrelsen.    
 

 

10. Fælles spisning fra kl. 19:30 

 

 

 


